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Strandens Nyheter
Ekonomi 

• Riksbanken höjde styrräntan i april till 
0,25% och den nya prognosen tyder på att 
det blir ett flertal höjningar redan i år på 
grund av den höga inflationstakten. Detta 
föranleder föreningen att succesivt höja 
månadsavgiften för att klara kommande 
utgifter. Den 1 oktober kommer därför 
månadsavgiften att höjas med 3 %. 

• Nästa räntebesked från Riksbanken 
lämnas den 30 juni 2022. 

• Amorteringar på föreningens lån sker 
enligt budget och till och med juni har vi 
amorterat 800 000 kr.   

• För första gången i föreningens historia 
har lånekostnaden per m2 sjunkit under 7 
000 kr. Per den 17 juni var denna kostnad  
6 981 kr.  

Beslut  
• Inga nya beslut är tagna. 

Utredningar  

• Inga beslut om nya utredningar. 

Miljö  
• Beståndet av parkslide bakom träskyddet 

intill Sjöfartsverkets väg har tagits bort av 
kommunen. Planen är att de under 
sommaren gör återkommande 
nedskärningar med borttagning av 
växtdelar. Under hösten gräver och täcker 
de över den nedklippta busken med 
specialduk samt lägger ett lager med helt 
ny jord på duken. Förhoppningen är att 

rotsystemet mattas av så mycket att 
parksliden ger upp.  

• Stort och varmt tack till Pether Almqvist, 
Lars Persson och Dan Jonsson som har 
skött om och oljat in våra utemöbler för 
säsongen. 

• Strandens dag genomfördes med glatt 
humör, trots några regnskurar, av ett 
tappert gäng på 15 personer. Vi avslutade 
med sedvanlig grillning, trevligt grannprat 
och sommarbaren var öppen. 

Information  
• Vårt avtal med bredbandet är 

uppgraderat till 500/500 Mbit. För att få 
den bästa uppkopplingen så bör man byta 
router om den ni har är några år gammal. 
Ring Telenor, 020-222 222, och beställ en 
ny om du är i behov. 

• Styrelsen har fått frågan tidigare om inte 
HD-kanaler kan ingå i baspaketet för TV-
kanaler. Tyvärr vill inte Tele2 erbjuda oss 
detta. 

• Laddplatserna för bilarna är nu i funktion 
och så fort de sista avtalen skrivs under så 
är allt klart. Vi har blivit beviljade bidrag 
från Naturvårdsverket för installationen 
av laddplatserna. 

• Vi välkomnar varmt Greger Flodkvist till 
styrelsen! 
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